
Groenendijk

 
  

 
 1

 
   de risico’s op gezondheidsschade voor de bevolking zeer aannemelijk zijn.  

 
  

 
 2  

 er vooraf geen gedegen onderzoek heeft plaatsgevonden m.b.t.  
 

 gezondheidsschade op lange termijn.  
 

  
 

 3  
 omdat de ICNIRP richtlijn hopeloos verouderd is en deze nu al geen veiligheid  

 
 bied. Er zijn u al ruim 500.000 mensen die klachten hebben door 2- ,3- en 4G. Terwijl al 40 jaar 

 
 ervaring is met de Duitse Bouwbiologische richtlijn de SBM2015, waarbij mensen herstellen van 

 
 hun klachten na sanering van hun woning.  

  
 

  
 

  
 

 Zet het belang van de volksgezondheid op nummer 1 en niet het commerciële belang. 
 

 Dit voorkomt dat achteraf acties zoals ook met asbest en roken moeten worden uitgevoerd.  
 

 Informeer mensen over gevaren van EMV, de klachten die hierdoor kunnen optreden en pas het 

 
 Ik ben tegen 5 G  omdat  

 
  

 
 voorzorgbeginsel toe.  

 
  

 
 Heleen Groenendijk

Leeg heleen
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